
De OCP en hoe nu verder 
 
Jolanda legt uit dat er, tijdens een eerdere OCP-bijeenkomst, was besloten dat zij en 
Annet Hoek samen voor een jaar de “kartrekker” voor het organiseren van de 
bijeenkomsten zouden zijn. Wat wil je zelf, Jolanda. Jolanda is het nog niet beu. Er zijn 
nog onderwerpen die we in voorgaande overleggen. 
 Wat is het doel van het OCP. De discussie gaat over welke maanden 
haalbaar/wenselijk zijn. De maand januari omdat deze gekoppeld is aan de algemene 
ledenvergadering. Voorstel om de tweede bijeenkomst te houden in oktober. Oktober 
om de onderlinge contacten. Mails sturen met ideeen van onderwerpen/spreker, en de 
tijdsindicatie, sturen naar: jborburgh@amphia.nl. Het is lastig geweest om van elke 
locatie in het land een afgevaardigde te krijgen.  Voorstel is om het land in te reizen om 
daar te locatie te kijken.  Elena Atsma is ambassadeur van Kinderverpleegkunde.nl zij 
wil als contactpersoon terugkoppelen naar de OCP. Het gaat om het enthousiasme, het 
is jammer om te verdeeld te zijn.                   
 
 


